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Subject: FW: Nieuw stuk vaccinatiebewijs DOC
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230201 DOC stuk vaccinatiebewijs interdep schoonFRE coc

Ha KES, nav ons telefoongesprek ter info. Dit stuk gaan we rond middaguur aan DOC leveren .

a

Verzonden met BlackBerry Work(www blackberry .com)

van:EE"IEEEin vs n>
Verzonden: 23 feb. 2021 22:06

Naar: 1. minvws.nl>=

ce: "EAE. BEER)" < 5.1.28

Onderwerp: RE: Nieuw stuk vaccinatiebewijs DOC

+oIEEE

Dank voor de gelegenheid om mee te lezen. Daar is inderdaad flink op bijgeschaafd! Maar ik vind het nog steeds een prima stuk,
dat goed past bij de hoofdlijn van het verhaal. Ik heb wat opmerkingen in de tekst zelf.

Ik blijf worstelen met één element wat ik eerder heb genoemd maar de tekst nog niet heeft gehaald: en dat is hoe wij ons

beleidsmatig gaan opstellen in Europa over de komende periode. Als we vinden dat er voorlopig geen plek is voor

vaccinatiebewijzen, moeten we dat standpunt dan ook niet inbrengen in Europese gremia. En moeten we dat dan niet ook in dit

Kabinetsstandpunt opnemen.

van: INEKECNINIEEE@ minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 21:27

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Nieuw stuk vaccinatiebewijs DOC

Hoi:

en ik hebben gezwoegd op het verwerken van al het commentaar van de departementen. Veel departementen, vooral

SZW, EZK maar ook Fin vinden ons te behoudend in de teksten. Soms wordt ook gevraagd om meer zicht op uitwerking .En BZ

wil dat we de internationale insteek veel duidelijk inkaderen of een kader gaan maken. Om die reden hebben we in ieder geval
veel meer toelichting gegeven en ik heb vanavond nog een inleidinkje erbij gemaakt, hopelijk neemt dat bezwaren weg. Het is

toch vaak de toon die de muziek maakt, nietwaar.

Zie hier het voorlopig resultaat, ik word een beetje blind inmiddels. Vraag aan jou vooral: zijn we met het tegemoet komen aan

alle interdepartementale verlangens en wensen dicht genoeg gebleven bij de hoofdlijn die met de minister is besproken.

Ik voeg een schoon document en toe en eentje met wijzigingen bijhouden (laatste 2 documenten).

Voor het geval je even wil bekijken welke reacties de departementen gaven zijn ze ook bijgevoegd (alleen als je nieuwsgierig
bent ©). We willen nog een nette mail maken met een uitleg wat we wel en niet hebben overgenomen. Hieronder een concept
daarvoor.

Groetjes,
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Deze versie hebben we ingediend tbv het DOC. Hopelijk is het een goede discussie, wij spreken elkaar daarna.

Met

EE
groet,


